


Please proceed to Hong Kong Disneyland Coach Park – Good
Neighbour Hotel Shuttle Station Row 2 

請前往香港迪士尼樂園旅遊巴士停車場 – 好鄰居酒店穿梭巴士 第2行

Depart from Hong Kong
Disneyland 50 minutes

after the start of the light
show

由⾹港迪⼠尼樂園出發
夜間表演開始後 50 分鐘出發

Regal Airport Hotel
富豪機場酒店

Regala Skycity Hotel
麗豪航天城酒店

This shuttle service is valid from 8 Dec 2025 - 7 April 2026      
此穿梭巴士服務有效期為2025年12月8日至2026年4月7日

*Coach departure is scheduled 50 minutes after the start of
the “Momentous: Party in the Night Sky“. Departure time may
vary every day. Please refer to the Hong Kong Disneyland
homepage for the exact start time of the ceremony.​​
穿梭巴士將於迪士尼星夢光影之旅：星空派對開始後50分鐘出發。每日
出發時間可能有所不同，請參考香港迪士尼樂園官網查詢星空派對的確

切開始時間。

If no nighttime light show is held, the shuttle will depart 20
minutes after park closing. Shuttle bus seats are limited and
are on a first-come, first-served basis. Please note that No
alternative transport will be provided for late arrivals or if the
bus is at full capacity.

若當天晚上沒有夜間表演，穿梭巴士將於樂園關閉20分鐘後開出。穿梭
巴士座位有限，先到先得。請注意，酒店將不會為遲到或因巴士滿座而

無法上車的旅客作出替代交通安排。
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特別路線 Special Route

Shuttle Bus Departure Time 穿梭巴士開出時間表

https://www.hongkongdisneyland.com/entertainment/momentous-party-in-the-night-sky/
https://www.hongkongdisneyland.com/entertainment/momentous-party-in-the-night-sky/
https://www.hongkongdisneyland.com/zh-hk/entertainment/momentous-party-in-the-night-sky/
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